
Genarps lokalavdelning

Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2024-10-16
Plats: Kyrkstugan i Genarp, kl 19.00-21.00
Närvarande: Napoleon Truedsson, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson,
Therese Omme, Johanna Petersen, Peter Olsson, Johanna Bylander, Lollo Grén och Jenny
Planell.

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Johanna Petersen till justerare.

4. Föregående protokoll
Napoleon och Helene har varit ute och målat prickar på Vita slingan på Risen
Karin Berg kan tänka sig att ta över stafettpinnen och vara Mulle, hon är
redan inbokad på en Mulleträff i höst.

5. Årsplanering/ aktiviteter hösten
- Medlemscafé 26 september Vattenmöllan hur gick det?
Det blev en fin kväll efter ihållande regn under eftermiddagen. Christel och
Erik hade förberett och satt upp tarp och satt på kokkaffet, och de hade med
sig rep och slackline. Tyvärr var det endast en övrig deltagare, men hon fick
många bra tips på knopar.
- Svampföreläsning 13 oktober kl 10-15. Hur gick det?
Trots lite avhopp från de tolv anmälda blev det sju st deltagare. Det kom även
deltagare från andra orter än Genarp, då dessa hade sett Äventyret på
hemsidan. Det var en väldigt duktig och ambitiös svampkonsulent som hade
förberett sig väl med information med bilder, varit och rekat runt Genarp inför
träffen samt hade med sig svampar om de inte skulle hitta några i skogen.
- Mörkerrundan 26 oktober grupp -15 Paulin, Mikael och Per
Therese har på nytt stämt av med gruppen så allt är OK och gett dem
inköpslistor m.m.
- Föreläsning om utter för alla medlemmar. 21 november kl 18-19
medborgarhuset
Christel lade ut Äventyret i tisdags med 80 tillgängliga platser, sista anmälan
12/11. Mats kontaktar Börje om det kommer närvara barn så han är beredd på
det. Mats, Christel och Peter förbereder och lagar kaffe, bullar köper vi från
Erikshjälpen.
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- Granförsäljning Lufsare -11
Christel bad Erik skicka vidare infon från förra årets försäljning till ledarna för
Lufsare -11. Christel och Therese har också varit i kontakt med ledarna och
har nu fått bekräftat att granarna är beställda. Therese ska även skicka lite
tips om hur granarna kan lastas av lastbilen utan att använda truck.

6. - Ledarkläder 2025. T-shirt eller någon tunnare tröja. Förslag emottages.
Johanna har kollat upp tryckkostnader för att få med “Genarp” på kläderna i
shopen, det skulle kosta 128:- per plagg. Peter berättade att han kan ordna
en kort- eller långärmad tröja i ull/polyster för omkring 300-350:- som kommer
vara tillgänglig till våren. Peter kollar upp andra alternativ också, uppföljning
på nästa möte.

7. Vad vill ledarna ha? Ledarträffar, ledarkläder, utbildningar? Ska vi göra en
enkät?
Vi har försökt göra olika aktiviteter med familjedag, ledarträffar, föreläsningar,
utbildningar och medlemscafé, tyvärr ofta med ganska lågt deltagarantal. Det
kan bero på att våra ledare inte hinner göra annat under veckorna. Men för att
bättre förstå vad de helst vill göra, så gör Jenny en enkät för att
förhoppningsvis få in några synpunkter. Inlämnade enkätsvar kommer vara
med på en utlottning om ett presentkort från Vismarlöv.
Under Kullalägret kom en ledare med en idé om att ha en träff där man har
materialvård, i kombination med att se över förrådet så att där är ordning och
allt ligger på rätt plats.

8. Hemsidan, FB, e-mail. Hur når vi ut?
Johanna plastar in Terminsprogram och sätter upp dom runt om i byn.
Lollo föreslog att då vi deltar på evenemang i byn, skulle kunna ha en skylt
med en QR-kod som leder till vår Facebook-sida, Johanna fixar koden.

9. Läget i verksamheten.
Knytte -20/21 - Johanna har pratat med David som är en av gruppens ledare,
som berättade att det finns ytterligare någon person som är intresserad av att
bli ledare.
Mulle -19 -
Mulle -18 -
Strövare -16/17 -
Strövare -15 -
Lufsare-13 -
Lufsare -12 -
Lufsare -11 -
Lufsare -10 -
TVM -
Vuxenmulle -
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Tipsrundan -
MTB -
SUP -
Vandring - Två vandringar är genomförda med relativt många deltagare,
någon kom även från annan ort än Genarp.

10.Övriga frågor
- Extra regionstämma 20/11
Det är samma dag som vi har vårt nästa styrelsemöte, därför skjuter vi på
detta till kl 19.30. Therese och Napoleon närvarar på stämman via Teams.
- Christel har pratat med en person som säger sig vara intresserad av att ta
över platsen i styrelsen som kassör.
- Peter undrar om vi ska ha någon slags invigning på nya vindskyddet om det
blir färdigt under 2025.
- Peter förslår att vi ska stämma av med Skurups LA hur deras arbete går
med Camp Out 2025.

Nästa möte 20 november kl 19.30 hos Napoleon.

11.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2024- 10-16 Johanna Petersen 2024-10-16


